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SE-BRM.0012.3.5.2025 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 22 maja 2025 roku 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 22 maja 2025 roku w  sali   

posiedzeń   Ratusza   Bnińskiego.   Obrady   rozpoczęto   o   godzinie   09:00,                 

a   zakończono   o  godzinie  09:28.   W   posiedzeniu   wzięło   udział   18   radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W spotkaniu uczestniczyli także: Przemysław Pacholski Burmistrz MiG Kórnik, 

Sebastian Wlazły Wiceburmistrz Miasta i Gminy Kórnik, Bronisław Dominiak 

Wiceburmistrz Miasta i Gminy Kórnik,  Katarzyna Szamałek Skarbnik Miasta i Gminy 

Kórnik, Joanna Łuszczyk z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

UMiG Kórnik.  

 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski otworzył posiedzenie Komisji Budżetu         

i Finansów. Powitał zebranych. Poinformował, że posiedzenie jest nagrywane,               

a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana                   

w związku z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do 

protokołu. Przewodniczący przypomniał procedurę głosowania i poprosił                         

o zachowanie reguł dyskusji, kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 16 radnych (radna 

Magdalena Pawlaczyk i radny Wojciech Fieduk spóźnili się na posiedzenie Komisji). 

Komisja Budżetu i Finansów miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał, czy zebrani mają uwagi do ogłoszonego 

wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok, 

c) zgody na nabycie dwóch lokali mieszkalnych wraz z udziałem w gruncie, położonych 

w obrębie Bnin, gmina Kórnik. 

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski i głosy.  

5. Zakończenie posiedzenia.  

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/cb293c1a-d1c1-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/cb293c1a-d1c1-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/cb293c1a-d1c1-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/cb293c1a-d1c1-4#collapse7
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/cb293c1a-d1c1-4#collapse8
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2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. Brak uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, 

Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy 

Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Brylewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 

Wojciech Fieduk, Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Małgorzata 

Skrzypczak 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja. 

 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

 

3ab) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

- zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

Projekty uchwał szczegółowo omówiła skarbnik Katarzyna Szamałek. 
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Do spotkania dołączyli radna Magdalena Pawlaczyk i radny Wojciech Fieduk. Od tej 

chwili w posiedzeniu uczestniczyło 18 radnych. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski  zadał pytanie w sprawie przeniesienia 

środków finansowych z realizacji zadania budowy drogi przy ul. Michałowskiego            

w Bninie. Odpowiedzi udzielił wiceburmistrz Bronisław Dominiak, informując, że gmina 

Kórnik czeka na rozstrzygnięcie Wojewody w tej sprawie.  

Radny Maciej Brylewski zapytał o przyczynę zmiany zadania budowy chodnika przy     

ul. Mostowej w Szczytnikach. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak oznajmił, że ze 

względu na uwarunkowania terenowe możliwa jest tylko budowa chodnika, a nie jak 

wcześniej zakładano ścieżki pieszo-rowerowej.. Radny Maciej Brylewski zadał pytanie, 

czy podjęta decyzja nie zaburzy koncepcję budowy ścieżek pieszo-rowerowych na 

terenie gminy Kórnik. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że nie ma to 

wpływu. 

Radna Marta Kowalczyk zapytała o realizację zadań budowy ścieżki pieszo - rowerowej 

wraz z oświetleniem w Koninku od ul. Dziennikarskiej do drogi powiatowej nr DP2489P 

oraz rozbudowę strażnicy OSP w Szczytnikach.  Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

objaśnił, że inwestycje zostały przesunięte w czasie ze względu na potrzebę uzyskania 

wszystkich potrzebnych pozwoleń i skompletowaniu wymaganej dokumentacji.  

Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Helena Świdurska 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Helena Świdurska 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

3c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zgody na nabycie dwóch lokali 

mieszkalnych  wraz  z udziałem w gruncie,  położonych  w  obrębie  Bnin,  gmina Kórnik. 

Projekt uchwały przedstawił wiceburmistrz Sebastian Wlazły. Burmistrz Przemysław 

Pacholski poinformował, że Rada poprzedniej kadencji podjęła decyzję o kupnie tej 

nieruchomości. 

 

Radny Maciej Brylewski zapytał o cele, na jakie zostanie przeznaczony budynek. 

Odpowiedzi udzielił burmistrz Przemysław Pacholski oznajmiając, że budynek ma 
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zostać przeznaczony na cele administracyjne lub kulturalne. Poinformował, że wszystko 

będzie zależało od decyzji konserwatora zabytków. 

Radny Piotr Szczepaniak zaproponował wykorzystanie budynku na potrzeby orkiestry 

dętej w Kórniku. Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że gmina Kórnik chce 

wybudować salę akustyczną w budynku planowanej nowej szkoły podstawowej             

w Bninie. Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zgody na nabycie dwóch lokali mieszkalnych wraz z udziałem w gruncie, położonych    

w obrębie Bnin, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

 

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski i głosy. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski przypomniał o zmianie terminu 

następnego posiedzenia Komisji z czwartku na środę tj. 18 czerwca 2025 roku.  

5. Zakończenie posiedzenia. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Komisji Adam 

Lewandowski zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów MiG Kórnik. 

 

                                                                                     Przewodniczący Komisji 

                                                                                      /-/ Adam Lewandowski 

Protokołowała: Ewa Woźniak 

 


